
 

JOSEF POLÁŠEK 

Zdravím všechny! Jmenuji se Pepa Polášek. Dost 

možná jste mě již potkali ve škole. Pokud jste zatím 

nepostřehli mou existenci, tak doufám, že to tato 

anotace změní!  

Kromě toho, že jsem minulý rok v prosinci navštívil 

planetu Mars (expedicemars.eu), jsem do tohoto 

února strávil rok v předsednictvu Středoškolského 

sněmu hlavního města Prahy na postu prvního 

místopředsedy (snempraha.cz). Věřím proto, že krom 

kontaktů na radní na Magistrátu hlavního města Prahy 

a odborníky na témata, kterými se sněm zabýval 

(doprava, školní jídelny, bezpečnost na školách) mám 

i značné zkušenosti, které bych mohl využít při 

zastupování studentů na naší škole.  

Především bych se rád zasadil o vznik studentského 

parlamentu. Dosud totiž neexistuje organizovaný 

dialog mezi studenty a vedením školy. Osobně jsem 

třeba vůbec netušil, že nás studenty někdo zastupuje. 

To bych rád změnil!  

Předem děkuji všem, kteří mě podpoří svým hlasem :) 

 

http://expedicemars.eu/
http://snempraha.cz/

